
Poročilo delegatke v EATI  2022/23

Mesto delegatke sem prevzela v preteklem letu 16.4.2022 in se udeležila seje sveta v Beogradu 2.
- 4. 7. 2022 ter skupščine, ki je potekala online 7. 7. 2022. 

Predstavljena je bila vizija EATE, ki je:
- biti in postati prostor za srečanje različnih oseb, združenj in kultur,
- zagotoviti podporo za člane v stiski,
- uveljavljati pravilnost v praksi in teoriji med praktiki in učitelji v Evropi,
- vzdrževati in varovati odlično kakovost dela transakcijskega analitika,
- vzpostaviti spoštljivo in močno sodelovanje v razviti svetovni TA skupnosti.

EATA se je v preteklem letu soočala s krizo pandemije in vojne v Ukrajini.

Prevzela sem mesto v Communication Committee (CC), ki dela postopne spremembe spletnega
dizajna EATe. Z delovno skupino pripravljamo politiko za socialna omrežja. Facebook redno deluje,
v letošnjem let je štartal tudi EATin Instagram profil. Pripravljamo tudi nov tekst o TA za Wikipedijo.
Prevela sem skrbništvo EATine Raziskovalne baze podatkov. 

Pomembne spremembe v EATI v preteklem letu:

-  Peter  Rudolf je  zaključil  s  svojim  predsedovanjem  EATE,  vlogo  je  prevzela  Sylvia
Shaschner.
-  Novi  predsednik TA Theory  Development  and  Research Committee (TDRC) je  Enrico
Benelli.
- Mesto Christine Chevalier in predsedovanje Commision of Certification (COC) je prevzel
Christoph Seidenfus.

Pomembni dogodki v preteklem letu:
- Decembra 2022 je EATA objavila nov Handbook. Na etično komisijo je bilo vloženih več etičnih
pritožb v  zvezi  s  Handbookom (vsebino  in  novimi  zahtevami).  Sylvie Rossi  zapušča vlogo
predsednice PTSC-ja.  Zamenjala  jo  bo  Cathy  McQuaid.  Posledično  se  vrstijo  tudi
spremembe novega handbooka. Nove verzije so objavljene na spletni strani EATE.  Trenutna
verzija verjetno ni zadnja. 
Spremembe:  novi  handbook  velja  za  tiste,  ki  so  pogodo  podpisali  po  izzidu  handbooka  v
decembru. Zahteve, da mora biti del supervizij v živo je sedaj priporočilo. Za ustni CTA izpit lahko
kandidat predvaja posnetek dela s parom (ne le skupino). 

- Išče se gostitelja za konferenco leta 2025.

- Postopek insolventnosti Birminghamske konferenčne je končan.

Napovedane spremembe v EATI:
EATA išče  osebo,  ki  bo  nadomestila  Kristino  Brajovic  Car  na  mestu  urednice  glasila.  Mesto
etičnega svetovalca zapušča tudi Robin Hobes.

Za informacije v zvezi s poročilom ali EATO me lahko kontaktirate na tanja.krist@gmail.com.

V Ljubljani, 8.6.2023 Tanja Krist, PTSTA-P
delegatka


